
Referat af generalforsamling i Volley – Sørbymagle Idrætsforening 

1. Valg af Dirigent 

Karen Tranekær blev foreslået og valgt som dirigent. Hun konstaterede at generalforsamlingen var 

lovligt indvarslet 

2. Valg af sekretær og stemmetællere 

Karen Tranekær blev foreslået og valgt som referent. Der blev ikke valgt stemmetællere 

3. Bestyrelsens beretning v/formanden 

Mikkel fremlagde som formand bestyrelsens beretning, som blev vedtaget uden bemærkninger 

4. Fremlæggelse og godkendelse af regnskaber for 2020, 2021 og 2022 

Christina fremlagde som kasserer årsregnskaberne for 2020 og 2021, mens Karen som har ydet 

regnskabsassistance med 2022 fremlagde dette. Den valgte bilagskontrollant havde følgende 

kommentarer:  

Der har de senere år ikke været klarhed om, hvem der har haft adgang til afdelingens økonomiske 

midler. Det er ikke blevet meldt ud, at der er skiftet kasserer i efteråret 2022. Der mangler 

forretningsgange og kommunikation til medlemmerne. Det er ønskeligt, at bidraget fra Sørby 

Marked visualiseres, så man kan se, hvad pengene er brugt på 

Vedr. 2022-regnskabet var der spørgsmål om ny og gammel bankkonto, som blev besvaret af Karen 

med, at den gamle driftskonto samt opsparingskonto var tilknyttet Renè Christensen og den nye 

konto er tilknyttet Sørbymagle Idrætsforenings CVR nr. Der tages stilling til de gamle konti under 

pkt. 8 

Bestyrelsen opfordres til at arbejde med, om der skal oprettes en særskilt opsparingskonto i 

Sydbank, og hvad den skal bruges til 

5. Fastsættelse af kontingent 

Bestyrelsen stillede forslag om en kontingentforhøjelse fra 75 kr. til 100 kr. pr. år pr. medlem med 

den begrundelse, at afdelingerne fremover selv skal afholde udgifter til Conventus og 

regnskabsassistance mod at få tildelt medlemstilskuddet fra Slagelse kommune 

Efter en drøftelse i forsamlingen besluttedes det at fastholde det nuværende kontingent på 75 kr. 

ud fra afdelingens likviditet og egenkapital  

6. Indkomne forslag 

Der var ingen indkomne forslag 

7. Valg af bestyrelsesmedlemmer, suppleanter, bilagskontrollant og bilagskontrollantsuppleant 

Mikkel og Christina er ikke på valg i år, så der er 3-5 ledige pladser i bestyrelsen 

Katrine Lai, Cecilie Kristensen, Anna Petersen og Nicolai Rohde blev foreslået og alle valgt for 2 år til 

bestyrelsen 

Caroline Esmann blev foreslået og valgt som suppleant 

Bjarne Steen Nielsen blev foreslået og valgt som bilagskontrollant 

8. Nedlæggelse af gamle konti i Sydbank 

Forsamlingen besluttede at nedlægge de gamle konti i Sydbank og overføre restsaldi til den nye 

konto 7045 1599768 

9. Eventuelt 

Der blev stillet spørgsmål om en anden træner og BeachVolley 

   Dirigent Karen Tranekær 


